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Referat 

Til stede: Gustav, Renas, Markus, Toft (ankom 19.29) 

Fraværende: Simon, Frederik, Jonas 

Ordstyrer: Markus 

Referent: Gustav 

 

Mødet blev efter hurtig afstemning på intern messengergruppe rykket fra starttidspunkt kl 17 til 
starttidspunkt kl 19, således at flest muligt kunne deltage. 
 
 

1.  Opfølgning på sidste møde 

Beboermøde: 

- Markus orienterer om, at der ved beboermødet var 6 fremmødte kollegianere heraf 3 

fra beboerrådet 

- Forslaget om røgfrit kollegium blev vedtaget med 5 stemmer for og en neutral. 

Kollegiekontoret er nu i gang med at ændre husordenen formelt. 

Forslag om idrætsdag i maj: 

- Markus orienterer om, at der ved beboermødet blev opstillet et forslag om 

oprettelsen af en idrætsdag/olympiade i maj, der skal give en fest om foråret, der kan 



modspille høstfesten i efteråret. Dette vil komme halvårslejere til gode, ligesom det 

giver noget at se frem til i forårssemesteret. 

- Markus fremlagde bilaget, som på forhånd var udsendt til hele beboerrådet. Heraf 

var der cirka beregnet udgifter i forbindelse med afholdelse af arrangementet i 

omegnen af cirka 2860. Der søges i alt om 3500. 

- Det vil koste hver deltager 20 kroner at deltage, og det regnes med, at udgifterne kan 

dækkes ved tilmeldinger. Al indtjening vil gå ubeskåret til beboerrådet, således 

udgifterne kan dækkes, det samme gælder for indkøb af eventuel materiel. 

- 5 discipliner. Køkkenerne på risdalsvej samt sammenslutninger på molketsvej kan 

deltage. Minimum 5/hold. 

- Forslaget sendes til afstemning: 

- Beboerrådet beslutter enstemmigt at reservere 3500 til 

oprettelsen/afholdelsen af idrætsdagen på den betingelse, at indtægter går 

ubeskåret til beboerrådet. 

Brætspil og aktivitetsrum 

- Stort set færdigrenoveret. Har haft første åbningsdag, hvor omkring 20 beboere 

besøgte lokalet. 

- Cirka 3600 er brugt fra beboerfacilitetskontoen. Disse penge er gået til lys og særligt 

dartudstyr/bordtennisudstyr. 

- Der er derudover indkøbt drikkevarer øl/sodavand til salg i 

brætspilsklubben/aktivitetsrummet for i omegnen af 1.000 kr. 

- Den brætsspilsansvarlige, Gustav, foreslår, at beboerrådet betaler for denne levering 

uden at opkræve tilbagebetaling. Dette motiveres ved, at der endnu mangler at blive 

indkøbt en række basisbrætspil, der vil give flere muligheden for at benytte rummet. 

- Forslaget sendes til afstemning: 

- Forslaget vedtages ved 3 stemmer for. Formanden, Markus, stemmer imod. 

 

3.  Formandens beretninger og spørgsmål om kompetence 



- Markus oplyser beboerrådet om, at han har taget beslutninger i sager, der formelt 

kræver beboerrådets inddragelse. Heriblandt skal nævnes: 

- Ændring af rengøringsprotokol for risdalsvej 

- Accept af priser af nye rengøringsemner for risdalsvej 

- Indkøb af diverse materiale i forbindelse med renovering af kælderrum 

- Markus betoner derudover, at denne praksis dog er afgørende for, at han kan 

fortsætte som formand. Han beder derfor om beboerrådets forståelse for, at man må 

være i stand til at træffe beslutninger hurtigt for at få ting til at ske. 

- Markus beder derudover beboerrådet om formelt at uddelegere kompetence til at 

kunne træffe afgørelser indenfor beboerrådets domæne, som ikke har økonomiske 

konsekvenser for kollegiet, kollegianerne eller for beboerrådet på beboerrådets 

vegne. Markus vil herefter bestræbe sig på efter bedste evne at informere 

beboerrådet løbende om sin virksomhed og derudover respektere beboerrådets 

autoritet og indkalde til møde i tilfælde af særlige (herunder økonomisk krævende) 

initiativer. 

- Forslag til afstemning: 

- Beboerrådet beslutter enstemmigt, at uddellegere beslutningskompetence til 

formanden vedrørende opgaver, der ikke er økonomisk krævende for 

kollegiet, kollegianerne eller beboerrådet eller er af en anden særlig karakter, 

der kan have stor indvirkning på den daglige drift. Derudover kræver 

beboerrådet at blive informeret før den øvrige offentlighed. 

4.  Eventuelt 

- Det bemærkes af Gustav, at der ikke er nogen rotation ift. opgaverne ved 

hovedrengøring på molketsvej. Han foreslår derfor Markus at undersøge, om dette 

kunne komme på tale ved næste hovedrengøring i efteråret. 

 

- Der er ingen yderligere bemærkninger, og mødet afsluttes cirka kl. 20.10 

 


